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"Het kan niet dat wij geen aangepaste oplossing voor
geïnterneerden kunnen bieden"
TT
060115, 17.57u
Bron: Radio 1

Minister van Justitie Koen Geens.©BELGA

"Ik heb daar geen enkel afdoend antwoord op." Dat gaf minister van Justitie Koen Geens
(CD&V) vandaag toe op Radio 1 na een vraag hoe het komt er nu plotseling wel een oplossing
gevonden werd voor de situatie van Frank Van Den Bleeken. Die zou zondag euthanasie
ondergaan omdat hij ondraaglijk psychisch lijdt, maar kan nu toch naar een aangepast centrum
in Gent. Voor Geens kan het niet dat ons land geen aangepaste opvang kan voorzien.

Vandaag raakte bekend dat de arts die zondag de euthanasieprocedure zou leiden, zich heeft
teruggetrokken. Daardoor werd alles afgeblazen. Maar minister van Justitie Koen Geens liet daarop
weten dat Van Der Bleeken naar het Forensisch Psychiatrisch Centrum in Gent zal overgebracht
worden. Daar zal bekeken worden of een behandeling nog adequaat is, of dat de man een aangepast
zorgtraject nodig heeft.

Onaanvaardbaar

Ik hoop dat de samenleving ervoor

http://www.demorgen.be/wetenschap/-het-kan-niet-dat-wij-geen-aangepaste-oplossing-voor-geinterneerden-kunnen-bieden-a2172892/#


Dat traject zou wel enkel in Nederland mogelijk zijn. Geens zegt wel dat hij de laatste dagen "zeer
intensieve contacten" heeft gehad met de Nederlandse justitie, die nu bereid is om op korte termijn
plaats te maken in een aangepast zorginstelling. Dat ons land zelf geen instelling voor lang verblijf, de
zogenaamde 'long stay', heeft, is voor de CD&V'er onaanvaardbaar. "Het kan niet dat wij geen
aangepaste oplossing kunnen aanbieden. Maar het gaat om meer dan materiële infrastructuur, het gaat
vooral om personeel en aangepaste zorg. Het punt is nu om op korte termijn budgetten te vinden en
met fondsen te schuiven. Want we kunnen als beschaafde natie niet anders dan iets aan dat tekort te
verhelpen."

Geens wil samen met de regering tegen het einde van de legislatuur een algemeen kader rond de
aangepaste behandeling voor de meer dan 1.000 geïnterneerden in de Belgische gevangenissen kunnen
bieden. "Ik hoop dat de samenleving ervoor open staat dat mensen zoals de heer Van Den Bleeken 
met respect voor de slachtoffers en het algemeen belang  een zorg kunnen krijgen die een redelijke
vorm van leven garandeert en een welvaartsstaat als België waardig is."
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